
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΑΡΙΘ. 6/2024 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΞΥΛΟΚΑΣΤΡΟΥ-ΕΥΡΩΣΤΙΝΗΣ 

 

Στο Ξυλόκαστρο και στην αίθουσα του Κέντρου Νεότητας 

Ξυλοκάστρου, συνεδρίασε σε δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 

Συμβούλιο του Δήμου Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης σήμερα στις 26-

2-2024 ημέρα  Δευτέρα και ώρα 21:00 μ.μ. σε τακτική  

συνεδρίαση, δια ζώσης ύστερα από την αριθμ.3333/22-02-2024 

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, 

που επιδόθηκε σε κάθε έναν Δημοτικό Σύμβουλο, σύμφωνα με 

το άρθρο 11 του νόμου 5043/2023 (Α΄91) και τις διατάξεις 

του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

 

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και η δημοτική υπάλληλος Ερασμία 

Δρούγκα ειδική γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι 

σε σύνολο 25 Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες 25. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:  

 

1/ΣΚΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ (Πρόεδρος) 2/ΚΕΚΕΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 3/ ΚΑΡΑΒΑΣ 

ΑΝΔΡΕΑΣ 4/ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 5/ ΓΚΙΑΤΑΣ ΕΥΡΙΠΙΔΗΣ 

6/ΚΟΛΟΚΥΘΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 7/ΣΤΑΜΑΤΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 8/ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ 

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 9/ΛΟΝΤΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 10/ΜΕΝΟΥΝΟΥ ΑΓΓΕΛΙΚΗ 

11/ΛΑΟΥΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 12/ΛΑΣΚΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 13/ΚΑΛΥΒΑΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 14/ΓΙΑΝΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 15/ΚΟΝΔΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 

16/ΜΕΤΕΒΕΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 17/ΒΑΣΙΛΑΤΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 18/ΚΑΡΑΒΑΣ 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ 19/ ΚΑΖΑΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 20/ΓΚΙΟΚΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

21/ΠΡΩΤΟΠΑΠΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 22/ ΜΠΡΑΚΟΥΛΙΑΣ ΘΕΟΦΑΝΗΣ 

23/ΜΕΤΕΒΕΛΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 24/ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

25/ΑΛΟΓΟΓΙΑΝΝΗΣ ΒΛΑΣΙΟΣ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: ουδείς 

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

1/ ΜΕΝΤΖΕΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2/ΡΟΔΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 3/ ΚΑΙΤΣΑΣ 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 4/ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 5/ ΣΑΡΑΝΤΑΥΓΑ ΠΡΟΚΟΠΟΥ 

ΓΕΩΡΓΙΑ 6/ ΚΑΡΟΥΚΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 7/ ΚΑΡΑΓΕΩΡΓΑΣ ΒΛΑΣΙΟΣ 8/ 

ΠΑΠΑΜΕΝΤΖΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 9/ ΣΤΑΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝΑΓΩΤΗΣ 10/ 

ΠΙΤΣΑΔΙΩΤΗΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 11/ ΒΥΖΑΣ ΠΡΟΚΟΠΗΣ 12/ ΓΚΙΟΚΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 

13/ ΠΑΝΑΓΟΥΛΙΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 14/ ΜΑΝΤΖΙΚΟΣ ΑΓΓΕΛΗΣ 15/ 

ΠΕΘΑΙΝΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 16/ ΣΠΑΘΗΣ ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ 17/ ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ 18/ ΜΥΑΡΗΣ ΒΛΑΣΙΟΣ 19/ ΦΕΛΕΚΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 20/ ΖΑΓΑΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ: 

1/ ΖΩΓΡΑΦΟΣ ΒΛΑΣΙΟΣ 2/ ΛΑΜΠΡΙΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 3/ ΑΔΡΑΚΤΑΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ4/ ΧΑΒΕΛΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 5/ ΝΙΚΟΛΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 6/ 
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ΣΟΥΡΛΟΣ ΒΛΑΣΙΟΣ 7/ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 8/ ΛΙΝΑΡΔΟΣ ΑΓΓΕΛΟΣ 

9/ΖΑΡΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 10/ ΜΠΑΡΛΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 11/ ΤΥΡΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

12/ ΒΑΛΙΜΗΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 13/ ΡΑΧΙΑΝΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 14/ 

ΜΑΡΑΜΑΘΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 15/ ΜΕΝΟΥΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 16/ ΓΛΑΡΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ  

Στη συνεδρίαση κλήθηκε και ο Δήμαρχος κ. Βλάσιος Τσιώτος, 

ο οποίος προσήλθε. 

 

 

ΑΡΙΘ. ΑΠΟΦ. 61/2024 

 

Θέμα: «Παροχή γνώμης για το σχέδιο καθορισμού της 

τιμολογιακής πολιτικής έτους 2024 του ΦΟΔΣΑ σύμφωνα με το 

αριθμ.242,ν.4555/2018. 

 

 

Ο κ. Πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος έθεσε υπόψη 

τα εξής:  

Ο Περιφερειακός Σύνδεσμος ΦΟΔΣΑ με το αριθμ. 113/1-2-

2024 έγγραφό του μας αποστέλλει την 6/2024 απόφαση Ε.Ε. του 

ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου με την οποία εγκρίθηκε το σχέδιο 

καθορισμού της Τιμολογιακής Πολιτικής έτους 2024 του ΦΟΔΣΑ 

Πελοποννήσου και ζητά  1/την παροχή γνώμη μας από το 

Δημοτικό συμβούλιο εντός 1 μηνός από τη λήψη του παρόντος 

εγγράφου σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 242 

ν.4555/2018 και 2/ Τις αναγκαίες προσαρμογές του 

Προϋπολογισμού του Δήμου μας στην επόμενη αναμόρφωση του, 

ώστε να διασφαλισθεί πως ο Δήμος θα μπορέσει να 

ανταποκριθεί στις σχετικές υποχρεώσεις που απορρέουν από 

την ανωτέρω απόφαση όταν αυτή λάβει την έγκριση του ΔΣ του 

ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου, ειδικά όσον αφορά την εισφορά για την 

ολοκληρωμένη Διαχείριση των απορριμμάτων της περιφέρειας 

Πελοποννήσου μέσω ΣΔΙΤ. 

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο Δήμαρχος ο οποίος ανέφερε 

τα εξής: 

«Μέχρι πριν από 2 χρόνια, μέχρι το 2021, ο καθένας τόνος 

απορρίμματα που μαζεύαμε και τα πηγαίναμε στο ΧΥΤΑ μας, 

μας κόστιζε 25 ευρώ τον τόνο. 

Πάμε να δούμε πόσο μας κοστίζει σήμερα, 30 ευρώ το τέλος 

ταφής και 22 περίπου ευρώ η μεταφορά μέχρι το Σπαθοβούνι 

και άλλα 94,5 για να μπεις μέσα στην εταιρεία, από 25 

ευρώ τον τόνο, σχεδόν 147 ευρώ τον τόνο, μια αύξηση 487%. 

Κι αυτό δεν έγινε τώρα. Αυτό κλειδώθηκε πριν χρόνια. 
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Έτσι λοιπόν καταλαβαίνετε για τι νούμερο συζητάμε. Αντί 

δηλαδή το χρόνο - σας το λέω χοντρικά - να πληρώνουμε 

200.000 ευρώ για τη μεταφορά και την εναπόθεση, πληρώνουμε 

πλέον πάνω από 1.100.000 ευρώ. 

Γενικώς υπάρχουν πολλά ζητήματα με το θέμα των 

απορριμμάτων, θα μας απασχολήσει, είμαι σίγουρος, όλη την 

πενταετία και πραγματικά είναι μια βόμβα στα θεμέλια όλων 

των Δήμων της Πελοποννήσου. Ευχαριστώ. Προτείνω να το 

καταψηφίσουμε όλοι». 

Κατόπιν το λόγο πήρε ο κ. Καραβάς Σπυρίδων ο οποίος ανέφερε 

τα εξής: 

«Θα συμφωνήσουμε με την καταψήφιση. Τρία ζητήματα που 

θέσατε κι εσείς, να τα βάλουμε κι εμείς. Το πρώτο είναι με 

το τέλος ταφής, όπου εκεί έχει γίνει μια προσφυγή, όπως 

ξέρετε, από πολλούς Δήμους στην Ελλάδα και θα πρέπει 

επιτέλους και η Πελοπόννησος, συνολικά το λέω, να πάρει 

πλέον και επίσημα θέση. 

Το δεύτερο έχει να κάνει με το ότι τελικά αυτή η σύμβαση 

είναι ή δεν είναι μαχητή; Εσύ που είσαι και στο συμβούλιο, 

αυτό είναι ένα μεγάλο θέμα. Αποδέχεται ο ΦΟΔΣΑ ότι η σύμβαση 

είναι μαχητή ή έχουμε παραδώσει τα όπλα; 

Το τρίτο που ακούστηκε και μας καίει είναι το εξής 

εξωφρενικό. Εμείς έχουμε 6 τόνους 200 κιλά σκουπίδια και 

ακούστηκε πρόσφατα και το ξέρετε μάλλον, ότι αν τους 

μειώσουμε, θα έχουμε και πέναλτι. Αν τους μειώσουμε, ... 

να κάνουμε ανακύκλωση, ακούμε κάτι εξωφρενικά τελευταία ότι 

θα έχουμε και πέναλτι. Αντί να μειωθούν αυτά που 

πληρώνουμε, θα αυξηθούν κιόλας. Αυτό το θέατρο του 

παραλόγου κάποια στιγμή πρέπει να τελειώσει. Δεν ξέρω ποιος 

θα βγει Πρόεδρος στον ΦΟΔΣΑ και δεν ξέρω και τι ρόλο θα 

έχουμε εμείς στις διεκδικήσεις, αλλά κι εσύ να καταλάβεις 

προσωπικά αλλά και όλοι να μπούμε σε μια λογική ότι κάπου 
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αυτό το πράγμα πρέπει να σταματήσει το παιχνίδι της ΤΕΡΝΑ 

και του ΦΟΔΣΑ κι αυτό σημαίνει και νομικές ενέργειες». 

Ακολούθως ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του την ανωτέρω 

εισήγηση, και μετά από διαλογική συζήτηση 

  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Καταψηφίζει το Σχέδιο καθορισμού κανονισμού 

τιμολόγησης ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου έτους 2024 του ΦΟΔΣΑ σύμφωνα 

με το αριθμ.242,ν.4555/2018 για τους λόγους που αναφέρονται 

στην εισήγηση. 

 

             Η απόφαση αυτή έλαβε α/α 61/2024 

Αφού συντάχθηκε υπογράφεται ως ακολούθως: 

          Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

               ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

ΣΚΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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